

**Level:** Five

**Subject:** Islamic Education

**Due date:** 01/02/2026



**المستوى:** الخامس

**المادة:** التربية الإسلامية

**تاريخ التسليم:** ٢٠٢٦/٢/١

**ملاحظة مهمة:** يرجى كتابة الأجوبة فقط في دفتر الواجب البيتي إن كان بالإمكان.

**Important Note:** Only the answers are to be written in the homework book if possible.

**التمرين الأول:** مراجعة موضوع شروط الصلاة على الصفحة ٤١ من كتاب التربية الإسلامية ٤ ثم أجبوا عن الأسئلة أدناه. يمكنكم كتابة الأجوبة فقط في دفتر الواجب البيتي.

**Exercise1:** Revise the subject of Salah and Its Conditions on P.41 in Islamic Book4 then answer the following questions. Write in your homework book only the answers.

1. What is the Qiblah?
2. What does time mean in Salah?
3. What conditions must be met before performing Salah?

**التمرين الثاني:** إملأوا الفراغات التالية بكتابة الكلمات الصحيحة في دفتر الواجب البيتي.

**Exercise 2:** Fill in the blanks by writing the correct answer in your homework book:

1. Facing to Qiblah means .....
2. Wudu means .....
3. ..... is an important pillar of Islam.
4. Salawat means .....
5. There are ..... daily prayers in Islam.

**التمرين الثالث:** إشرحوا عن أجزاء الجسم التي يجب تغطيتها في الصلاة للنساء والرجال :

**Exercise 3:** Explain which Parts of the body should be covered in Salah for boys and girls:

.....  
.....  
.....  
.....  
.....